
на 12 май 2023 г.
в целия национален тираж на вестник „24 часа“  

и онлайн на сайта 24chasa.bg

СПЕЦИАЛНИ СТРАНИЦИ

Вашето послание ще достигне до над 2 милиона души – 
нашите читатели са ваши потенциални клиенти

Ден на излизане: 12 май 2023 г.
Краен срок за заявяване на реклама и ПР материали: 3 май 2023 г.

В тях ще разкажем за настоящето и бъдещето на региона,  
перспективите за развитие, големите компании и големите 

инвестиционни проекти, образованието, културата, историята  
и забележителностите.
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Д-р Дарин Димитров,

кмет на Търговище:

Градът ни
става по-зелен

и по-умен
с три обновени

парка и над
80 смарткамери

� Интервю на II-III стр.
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ВАНЬО СТОИЛОВ

3,6% безработица бе отче-

тена в Търговище през март,

като средната за страната е

4,7%.
Записаните на местната

трудова борса са 923-ма. В

града казват, че само тези,

които не искат, не могат да

си намерят работа.

Пpeз мapт 79% от

зaпoчнaлитe paбoтa ca

ycтpoeни в peaлнaтa икономи-

ка. Дpyги 90 бeзpaбoтни oт

pиcкoвитe гpyпи ca били

нaзнaчeни нa cyбcидиpaни

paбoтни мecтa - 14 пo

пpoгpaми зa зaeтocт и 76 пo

cxeми нa Oпepaтивнa

пpoгpaмa “Paзвитиe нa

чoвeшкитe pecypcи”.

Cxeмaтa “Зaeтocт зa тeб” по

оперативната програма

cтapтиpa пpeз юли 2020 г.

кaтo aнтикpизиcнa мяpка. До-

сега тя е ocигypилa зaeтocт

нa oбщo 1213 лицa в област-

та, кaтo само пpeз мapт ca

cключeни тpyдoви дoгoвopи c

нoви 83 бeзpaбoтни.

Пpoдължaвa

пpeдocтaвянeтo нa cpeдcтвa

пo дoбpe пoзнaтaтa вeчe

aнтикpизиcнa мяpкa 60/40.

Taкa зa мeceц мapт пo тaзи

пpoцeдypa ca oдoбpeни

зaявлeниятa нa 30

paбoтoдaтeли зa зaпaзвaнe

зaeтocттa нa 567 paбoтници и

cлyжитeли.
Haй-тъpceнитe oт бизнeca

пpoфecии пpeз мeceцa ca

пepcoнaл, зaeт c ycлyги зa

нaceлeниeтo, работници в

тъpгoвиятa и oxpaнaтa, както

и пpoдaвaчи.

3/4 от намерилите

препитание ca в

peaлнaтa икономика
Новият почетен

гражданин е

треньор по борба

Със званието “По-

четен гражданин на

Търговище” бе удо-

стоен треньорът по

борба и заслужил

майстор на спорта

Иван Ангелов Ива-

нов, който е на 92 го-

дини.
Той получава висо-

кото отличие, което ще му бъде връчено

на 14 май, Деня на Търговище, заради

приноса си за развитието на спорта в об-

щината, както и за изключителните му

заслуги за постигнатите от негови състе-

затели високи резултати в борбата.

Иванов е треньор на първия за града

олимпийски медалист Саид Мустафов,

който завоюва бронзов медал на Летни-

те олимпийски игри в Токио през 1964 г.

в категория до 97 килограма.

Средната годишна работна заплата през 2020 г. в област Тър-

говище е била 13 498 лева.

ЕСТАРТ ТЪРГОВИЩЕ
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ПОНЕДЕЛНИК, 9 МАЙ 2022 г.

Кметът д-р ДаринДимитров:
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� Един от основните ни проблемие с външните изпълнители - зарадивисоките цени проекти, за коитодържавата ни даваше 2 млн. лева,сега правим преоценка за 3,5 млн.� Имаме ниска безработица - 3,6%към март. Безработни са тези, коитоне искат да работят, а общинскитени предприятия са за пример

власт има разнобой.
В момента навсякъдени проверяват- за язовири, за кладенци, заезерото, за чистота на въздуха, засметища, за обществени поръчки -Сметна палата, КПКОНПИ. Непре-къснато ни проверяват, вместо дани дават възможност да работим,да ни дават европроекти, за да пра-вим града си по-хубав. А проверки-те са такива, че ние непрекъснатоимамеединекипвобщината,койтосезанимавасотговорнаисканиятана проверяващите. И това не е са-мо в Търговище.- В Стара Загора проверяватпокупката на автобуси по евро-програма - там фирмата е об-щинска. Но в Търговище град-ският транспорт не е общинскопредприятие?- При нас градският транспорт ечастен. Ние сме достатъчно малък,но и достатъчно голям град, така чес маршрутки решаваме проблема.Нопакимамеобщественапоръч-ка за микробусите и даже сегаимахме проблем - можеше да спреградският транспорт, защото гори-вата се вдигнаха, а общественатапоръчка не позволяваше да севдигне цената на превоза. Но вечеима законова възможност да сереагираидаседадеповеченапре-возвачите.

- Но билетът от 1 стотинка, закойто “24 часа” писа, остава. Та-зи цена прозвуча като атракция.- Все още съществува, по линия-та се пътува от кв. “Запад 3” догробищния парк само в почивнитедни. И може би заради тази цена от1 стотинка ни проверяваха всичкиинституции. Атракция, но тя ни ко-стваше много нерви, защото минапрез8-месечнапроверка.Инакраяизлезе, че няма проблем.- А къде са основните пробле-ми пред работата на общинскатаадминистрация?- Един от основните проблеми е сработата на външните изпълните-ли, на строителите. Цената настроителните материали се вдигнамногократно.Еднипроекти,закои-то държавата ни даваше 2 млн. ле-ва, вече им правим преоценка за3,5 млн. Желязото се вдигна много,а и го няма.
И заради това самиси правим новатаклетка на сметищетодо село Пайдушко. Там се слагатспециалнимембрани.Ценатаимот2,90 стана 6,80 лева на брой. Раз-бирателикаквицениимаиколкосеувеличи всичко?А една вече спечелена обще-ствена поръчка не ни дава възмож-ност да договорим новите цени натезиматериалисъсстроителя,кой-то реално не е виновен за това. Ивместо управляващите да промен-ят Закона за обществените поръч-ки,задаиматвъзможносткметове-те да работят, те се занимават спроверки.

Ще кажа, че в тази ситуация не-щата в държавата вървят благода-рение на общините. Защото ние иобслужваме гражданите. Реалноадминистративното обслужванена всички минава през общинскатаадминистрация. Да, те си плащаттук данъците, но това са строител-ни разрешения, промени на ус-тройствени планове, инвеститориидват. Това е другата задача наобщината-дасесправятакабързо,че да помага на хората, на инвести-торите, а не да пречи и да ги бави.- Заплашени ли са проекти,които вече сте започнали?- За съжаление, е заплашен най-важниятнипроект-депотозаотпа-дъци. И все пак успяхме преди кри-зата да приключим всички евро-проекти, които бяхме започнали.

- Доволен ли сте от бюджетана общината за тази година, д-рДимитров?
- За съжаление, той бе гласуванедва в края на март. Три месецаработихме с бюджета от минала-та година и едва сега вече можемда си позволим да инвестираме втехника, да започнем ремонтитена улиците, на междублоковитепространства и на парковете.Бюджетът ни всъщност не е до-статъчно висок. Големите общиниса орязани откъм държавно фи-нансиране, малките имат относи-телно повече средства.Но ние имаме едно решение -тук имаме опит с общинскитепредприятия. Аз много съм гово-рилзатоваипредсдружениетонаобщините. Предстои ни среща вкурорта Албена на 20 май с кмето-вете от Североизточния регион итам пак ще споделя и популяризи-рам нашия опит с общинскитепредприятия, който е много ва-жен.

Когато спечелих първите кмет-ски избори, се
наложи да направимобщинско предприятиеот акционернотодружество БКС(Благоустройство и комуналностопанство), защото стана така,че чужди хора искаха да возятбитовия отпадък на Търговище.Това щеше да оскъпи почиства-нето на града и да се намали кон-тролът, понеже трудно се контро-лират големите фирми, коитоискаха да навлязат на пазара.Ние имахме фирма, която си ра-ботеше с битовия отпадък, и за-това я преобразувахме в общин-ско предприятие. И сега общин-ското предприятие БКС ни за-пълва дупките по улиците, извоз-ва битовия боклук, извършвачастични ремонти по тротоаритеи така ни помага. В него хората саназначени към общината.- Колко и какви са общински-те предпиятия в града ви?- Освен БКС това са “Флора”,което се грижи да озеленяванетои парковете, “Социални и охрани-телни дейности” - то осигуряваохраната на детски ясли и гради-ни и на други общински обекти итака не плащаме на външни фир-ми, както и “Детско и ученическохранене”, с което храним всичкидеца на Търговище.

Тези предприятияги съхранихме ипреобразувахме, такаим дадохме животи се оказа, че това е много по-изгодно. Лесно се работи с тях, за-щото директорите са на подчине-ние на кмета и на общинския съвет.И други общини започнаха даправят така, нашият опит излеземного показателен. Сега да звъннанадиректоранаБКС,чеимаразпи-лян контейнер, на минутата се реа-гира.
- Колко души работят в тезипредприятия?-Около300човека.Еднаотзада-чите им е да реагират на всякооплакване на гражданите. А те са иза ранено животно в някоя част награда, и за счупен пътен знак - завсичко. Искат да си говорим за ра-бота, за язовири, за здравеопазва-

не - какво ли не. Просто задачитена кмета са разнопосочни: от пъл-ненето на езерото в градския паркдо чистота на въздуха и до музика-та, която се изпълнява в ресторан-тите, защото е задължение на кме-та да проверява дали там се спазваЗаконът за авторските права. Такаче кметът отговоря за всичко, аправата му не са много.- Действително кметовете наобщини са сред най-натоваре-ните. Знаете, че навръх Велик-ден кметът на Нова Загора Ни-колай Грозев почина внезапноот инфаркт, по-рано същата съ-дба сполетя и кмета на МъглижГосподин Господинов. Вие католекар как мислите?- Познавах Николай Грозев, бе-ше много отговорен човек, многодобре работеше. Но стресът наи-стина е огромен. Особено когатомежду местната и държавната

“Нека жителите на Търговище да бъдат
по-усмихнати. Защото в момента живеем в
един абсурд. Не знаем във филм ли сме,или в театър - толкова е абсурдно всичко,
което става в България. Но нека всички си
изкарат добре празниците и да гледат сусмивка. В края на краищата много от не-
щата не зависят от нас. Но когато дойдат
избори, нека мислим - защото абсурдитеидват след грешен избор.”

И тази годинаДраматичнияттеатър в Търго-вище ще прие-ме фестивалаза спектакли задеца “Вълшеб-ната завеса”,който през майсе провежда за21-и път.

Три сцени на фестивалаза детски спектакли“Вълшебната завеса”Търговище ще бъде домакин на 21-ия международен фе-
стивал на спектакли за деца “Вълшебната завеса”. Той ще
се проведе от 9 до 13 май на 3 сцени, на които ще бъдат
представени 15 спектакъла.В конкурсната програма ще участват трупи от Благоев-
град, Варна, Видин, Добрич, Ловеч, Сливен, Смолян, Ямбол
и Търговище. Те ще бъдат оценявани от международно жури

от театроведи и драматурзи с председател Богдана Костур-
кова.

Част от фестивалните представления ще се играят като из-

несени в съседни общини, което разширява територията на
събитието.

Още в първия ден кукленият театър от Търговище ще
представи “Фабрика за еднорози” - мюзикъл за мечтите, с
автор Ева Кьосевска.



ЦЕНИ за ПУБЛИКАЦИИ:
Публикация с размер 100 кмм (83 мм х 50 мм)  ............................................................. 88 лв.

Публикация с размер 200 кмм (83 мм х 100 мм) .........................................................  176 лв.

1/8 страница (126 мм х 100 мм)  .........................................................................................  264 лв.

1/4 страница (126 мм х 197 мм)  .........................................................................................  450 лв.

1/2 страница (254 мм х 197 мм)  .........................................................................................  900 лв.
Бонус: Публикуване на материала в 24chasa.bg

1/1 цяла страница (254 мм х 394 мм)  ...........................................................................  1800 лв.
Бонус: Публикуване на материала в 24chasa.bg

Може да участвате с:
Интервю на ваш мениджър/управител
Репортаж или текст, представящ бизнеса ви – мисия, продукти и услуги, бизнес 
резултати, предстоящи проекти, постижения в сферата на CSR и employer branding.
Рекламна страница или каре 
(банер в сайта 24chasa.bg)

Промо банер: Може да комбинирате участието си в приложението 
с БАНЕР на сайта 24chasa.bg – 300 x 250 px, 100 000 импресии.
Специална цена – 300 лв.

Цените са без ДДС

СПЕЦИАЛНИ СТРАНИЦИ

PDF на приложението ще бъде качено на сайта www.24chasa.bg, 
който има над 1 500 000 уникални посещения месечно.

ТЪРГОВИЩЕ
РЕСТАРТ


